
 

 

Odbor za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo  

KLASA: 021-04/19-02/30 
URBROJ: 2163/1-01/8-19-02 
Pazin, 17. lipnja 2019. 
 

 
Z A P I S N I K 

sa 13. sjednice Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Skupštine 
Istarske županije održane dana 17. lipnja 2019. godine s početkom u 09,00 sati u prostorijama 
Istarske županije u Pazinu, Dršćevka 3 
 
Sjednici prisustvuju: Aleksa Vale, Suzana Ladavac, Robert Velenik, Josip Anton Rupnik i 
Radovan Cvek. 
 
Svoj izostanak opravdali su Vili Rosanda, Divna Radolović Rosanda i Davor Komar.  
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Josip Zidarić – pročelnik Upravnog odjela za održivi 
razvoj Istarske županije i Melita Ferenčić, pomoćnica tajnice Stručne službe Skupštine 
Istarske županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Aleksa Vale, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesija na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarsko korištenja morskih površina za uzgoj školjaka i riba. 

2. Razno. 
 

- Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 
 

Ad-1. 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesija na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarsko korištenja morskih površina za uzgoj školjaka i riba. 
 
Josip Zidarić obrazlaže Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesija na pomorskom 
dobru u svrhu gospodarsko korištenja morskih površina za uzgoj školjaka i riba. 
Predloženom odlukom definira se prijenos ugovora s dosadašnjeg ovlaštenika Dragana 
Pejića, koji je stekao uvjete za mirovinu, na pravnog slijednika suprugu Mirjanu Pejić. 
 
Odbor bez rasprave jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Podržava Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesija na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarsko korištenja morskih površina za uzgoj školjaka i riba, te se ista upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje. 
 



                                                             
 

Ad-2. 
Josip Anton Rupnik navodi kako je potrebno sazvati tematsku sjednicu Skupštine Istarske 
županije na temu Kaštijuna i Termoelektrane Plomin, te na sjednicu pozvati ministra 
gospodarstva. 
 
Robert Velenik predlaže da se podnese informacija po pitanju odštete i plaćanja svih troškova 
koje Istarska županija treba platiti da se riješi i saniraju posljedice onečišćenja i izljeva nafte u 
Raškom zaljevu. Država je preuzela odgovornost na sebe da će dio sredstava refundirati pa 
da li je poduzeto po tome nešto i da li ima nekih novosti. 
 
Josip Zidarić odgovara kako je osiguravajuće društvo brodara već jedan dio platilo. 
Postoje naznake da će vrlo brzo biti riješen i ostali dio. 
 
Robert Velenik predlaže da se na iduću sjednicu odbora uvrsti Informacija građevinske 
inspekcije, koja je upravo dostavljena, pa da se po tome povede rasprava. 
 
Robert Cvek predlaže potrebnim razmotriti mogućnost i pokrenuti inicijativu od strane Istarske 
županije da se na području Istarske županije zabrani upotreba PVC vrećica i ostalog što je 
vezano za PVC. Postoje saznanja da pojedini gospodarski subjektni i JLS su uveli tu zabranu. 
 
Josip Zidarić navodi kako će se predloženo analizirati i ako postoji mogućnost i sukladnost sa 
zakonskom regulativom Istarska županije može dati preporuku po navedenom. 
 
Robert Velenik podržava ovaj prijedlog jer bi se time pokazala kolektivna svijest građana 
Istarske županije. Međutim ako ne postoji kolektivna svijest sa druge strane ne rješava se 
problem kao npr. rijeka PO i talijanska obala od kuda dolazi smeće na istarsku obalu. 
 
 
Završeno u 09,45 sati. 
 
 
Zapisnik vodila: 
Silvija Klarić 
 

         Predsjednik Odbora 
         Aleksa Vale 


